



2021年4月2-5日 (美食節展期至4月6日) 香港會議展覽中心1號及3號館

2020年12月展期入場贈券安排

持有2020年12月「第18屆香港冬季購物節」、「第18屆香港冬日美食節」、「第20屆香港家居潮流博覽2020」、「數碼生活及車品博覽」入場贈券或電子入場贈券之人士，可於4月新展期使用同一張入場贈券直接進場參觀。使用詳情如下：

持以下展期入場贈券	最新展期進場日	展館入口
2020年12月24-26日	2021年4月2-5日	前往1號館由1E入口進場
2020年12月26-28日	2021年4月2-6日	前往3號館由3B入口進場

入場人士可憑入場贈券附送之香港結婚節入場贈券換領券，參觀4月9-11日或5月7-9日舉行之香港結婚節。詳情請瀏覽大會網站。如有查詢，請致電(852) 2591 9823或電郵至 hkexhi@hka.com.hk 與主辦機構聯絡。

香港亞洲展覽(集團)有限公司
2021年3月5日

5th March, 2021

2020 Dec shows complimentary tickets arrangement

Complimentary tickets or e-complimentary tickets holders of Dec 2020 The 18th Hong Kong Mega Showcase, The 18th Hong Kong Food Festival, The 20th Hong Kong Homex 2020 and e-Expo and Auto HK can use the same ticket to visit 2021 Apr show directly. Details as below,

Ticket admission period	New admission date	Hall Entrance
24-26 Dec, 2020	2-5 Apr, 2021	Hall 1 : Entry at Hall 1E
26-28 Dec, 2020	2-6 Apr, 2021	Hall 3 : Entry at Hall 3B

Visitors can visit the Hong Kong Wedding Fair, either on 9-11 Apr or 7-9 May, by using the redemption voucher attached to the complimentary ticket. Please visit the official website for more details. Should there be any enquiry, please contact the Organizer at (852) 2591 9823 or email to hkexhi@hka.com.hk.

Hongkong-Asia Exhibition (Holdings) Ltd.